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Abstract (en)
Gas hob comprises a gas tap (7) for a gas burner (1) and a position sensor (23) arranged within a housing (21) of an electromagnetic valve
(13). Independent claims are also included for the following: (1) Gas tap for the gas hob; and (2) Electromagnetic valve for the gas tap. Preferred
Features: The valve is arranged in the gas tap. The gas tap has a tap axis (9) which brings the valve into an open position when actuated. The hob
has a control unit (35) with an ignition electrode (37). The position sensor is formed as an electrical switch for closing a signal line leading to the
control unit.

Abstract (de)
Es sind Gaskochfelder mit zumindest einem Gashahn (7) für einen Gasbrenner (1) dem ein Elektromagnetventil (13) zum Öffnen oder Schließen
eines Gasweges (15) zu dem Gasbrenner (1) zugeordnet ist, und einem Positionssensor (23, 59) bekannt, der eine Öffnungsstellung des
Elektromagnetventils (13) erfasst und ein entsprechendes Öffnungssignal an eine Steuereinrichtung (35) leitet. Um dauerhaft einen zuverlässigen
Betrieb zu ermöglichen, ist der Positionssensor (23, 59) innerhalb eines Gehäuses (21) des Elektromagnetventils (13) ausgebildet.
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